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Abstract

This study deals with Jewish and Christians' narratives in the
Hadiths, it tries to examine the position of modernists about the
written narratives of the Sunnah through the detailed presentation
of their opinions about them in the true saying of the Prophet. The
study sought to analyze and critic some of the contemporary views
with subjectivity. The most important thing it reached was that the
views of modernists are far from being scientific and credible in
inference and in extracting conclusions.
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Résumé

Cette étude traite les récits juifs et chrétiens dans les Hadiths, elle
essaie d'examiner la position des modernistes sur les récits écrits dans
la Sunna en présentant en détaille leurs opinions sur eux dans les
Hadith authentique du prophete. L'étude a cherché a analyser et a
critiquer certaines des vues contemporaines avec subjectivité. La
chose la plus importante qu'elle ait atteint était-que les vues des
modernistes sont loin d'étre scientifiques et crédibles dans l'inférence

et dans I'extraction de conclusions.
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